

Verbio Conference Call – Link zur Aufzeichnung des Conference Calls anlässlich der Präsentation der Ergebnisse für das 2. Quartal und das 1. Halbjahr des Geschäftsjahres 2023/2024 am 8. Februar 2024

Sehr geehrte Damen und Herren,

unter nachfolgendem Link stellen wir Ihnen die Aufzeichnung unseres Conference Calls zur Verfügung, der am 8. Februar 2024 anlässlich der Präsentation des Halbjahresberichts für 2023/2024 stattgefunden hat.

[Verbio SE – Earnings Call Q2/FY 2023/2024](#)

Mit freundlichem Gruß,

Ihr Verbio IR-Team

Verbio Conference Call – Link to the recording of the conference call on the occasion of the presentation of the results for the 2nd quarter and the 1st half of the financial year 2023/2024 on February 8, 2024

Dear ladies and gentlemen

Please find the recording of our conference call at the following link, which took place on February 8, 2024, in connection with the presentation of the semi-annual report for the financial year 2023/2024.

[Verbio SE – Earnings Call Q2/FY 2023/2024](#)

With kind regards

Your Verbio IR Team